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Spotkanie w sprawie drogi 754

Odbyło się spotkanie w sprawie podpisania porozumienia dotyczącego sfinansowania
projektu technicznego modernizacji drogi wojewódzkiej Nr 754 Ostrowiec Świętokrzyski –
Solec n/ Wisłą. Wzięli w nim udział Wojciech Siporski, dyrektor Departamentu
Infrastruktury oraz Wojciech Płaza, dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.


